
Referat for Morsø Senioridræts Generalforsamling 
Generalforsamlingen blev afholdt 21. februar 2023 klokken 14.00 ved Elsøvej 8, 7900 Nykøbing. 

 

1. Valg af dirigent 

Fungerende formand Ragna Vigsø Søndergaard bød velkommen til generalforsamlingen. 

Bestyrelsen forslår Lise Kragh Møller som dirigent for generalforsamlingen. Valg af dirigent 

godkendes. 

Dirigent Lise Kragh Møller konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt i den lokale 

dagspresse 14 dage før afholdes.  

 

2. Beretning ved formanden 

Fungerende formand Ragna Vigsø Søndergaard beretter om året, der er gået. 

Formandens beretning godkendes af forsamlingen. 

Beretningen vedlægges referat. 

 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab 

Kasserer Karen Christensen fremlægger regnskab for år 2022. 

Der ønskes uddybning af indhold for udgiftsposten til løn, skat og feriepenge. Udgiftsposten dækker 

over løn, skat og feriepenge til instruktører. 

Der ønskes uddybning i forhold til stigning af udgift til julefrokost + udflugt. Stigningen på 

udgiftsposten skyldes, at der i år 2021 ikke blev afholdt julefrokost og udflugt. 

Kassererens fremlæggelse af revideret regnskab godkendes. 

Revideret årsregnskab vedlægges referat. 

 

4. Indkomne forslag 

Bestyrelsen har opstillet to forslag om vedtægtsændringer. 

Der er stillet forslag om ændring af vedtægternes § 4. 

Bestyrelsens indstilling om vedtægtsændring i henhold til § 4 blev godkendt på generalforsamlingen. 

 

Der er stillet forslag om ændring af vedtægternes § 6. 

Bestyrelsens indstilling om vedtægtsændring i henhold til § 6 blev godkendt på generalforsamlingen. 

 



5. Budget for det kommende år, herunder godkendelse af kontingent 

Kasserer Karen Christensen fremlægger budget for år 2023 og indstiller forslag om 

kontingentforhøjelse til godkendelse. 

Der ønskes uddybning af budgetposten for klubhus drift. Under budgetposten er vedligeholdelse, 

forsikring osv. 

Der ønskes uddybning af budgetposten for julefrokost/udflugt. Forsamlingen spørger til, om der vil 

komme udflugt i år 2023. Bestyrelsen vil på møde se på mulighederne for en udflugt.  

Der stilles spørgsmål om mulighed for betaling af kontingent via Mobilepay. Dette er ikke muligt, da 

udgifterne og administrationstimerne vil være for store. 

Der er af forsamlingen fremsat ønske om, at bestyrelsen undersøger mulighed for at få fjernet 

renteudgifter ved banken.  

Der er af forsamlingen fremsat ønske om, at bestyrelsen henvender sig til de ansvarlige for rengøring 

i hallen i forhold til rengøring af harpiks efter håndbold. 

Fremlæggelse af budget for år 2023 og forslag om kontingentforhøjelse blev godkendt på 

generalforsamlingen. 

Budget for år 2023 vedlægges referat. 

 

6. Valg til bestyrelsen 

Dirigent gjorde opmærksom på, at der er tre medlemmer til bestyrelsen på valg i ulige år. 

Ingrid Daugaard og Bent Lund blev genvalgt. 

Ydermere blev Bente Thøgersen valgt på generalforsamlingen. 

 

Dirigent gjorde opmærksom på, at efter godkendelse af vedtægtsændring § 6 er bestyrelsen udvidet 

med to repræsentanter fra henholdsvis kroket og petanque. 

 

7. Valg af suppleanter 

Dirigent gjorde opmærksom på, at der er to suppleanter til bestyrelsen på valg i år. 

Birthe Pedersen og Birtha Lemvig Pedersen blev valgt på generalforsamlingen. 

 

8. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Karin Tøfting Andersen blev genvalgt som revisor. 

Birtha Lemvig Pedersen blev genvalgt som revisorsuppleant. 

 

9. Eventuelt 



Der stilles spørgsmål til forsikring angående sidste års hærværk. Kasserer, Karen Christensen, 

besvarer spørgsmål. 

Der stilles spørgsmål til muligheden for indtjening ved brug af lokaler til Kulturmødet. Bestyrelsen 

besvarer spørgsmålet. 

 


